

Date: 29 March 2026

After compliments,

### Board Announcement on Change of Chief Executive Officer

The Board of Directors of Sembcorp Salalah Power and Water Company SAOG (the "Company") would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange and the investor community that Mr. Humaid Salim Hamad Al Aamri has resigned from his position as Chief Executive Officer and Disclosure Officer of the Company, with effect from 31 March 2026.

Mr. Humaid will continue to serve within the Sembcorp Group, where he will take on other management responsibilities. The Board takes this opportunity to express its sincere appreciation and gratitude to Mr. Humaid for his valuable contributions, dedicated leadership and distinguished service during his tenure as Chief Executive Officer.

The Board of Directors is also pleased to announce the appointment of Mr. Hamood Sulaiman Salim Al Amri as the new Chief Executive Officer and Disclosure Officer of the Company, with effect from 1 April 2026.

Mr. Hamood currently serves as the Deputy CEO of the company and brings over 30 years of distinguished experience in power generation and water desalination. Throughout his career, he has successfully led complex, large-scale projects, driving operational excellence, performance optimization, and cost efficiency across major facilities. He possesses a proven track record in strategic leadership, project execution, regulatory compliance, and building high-performing teams. Mr. Hamood holds a bachelor's degree in computer-Aided Mechanical Engineering from Glasgow Caledonian University and a Master of Business Administration from the University of Bedfordshire.

The Board wishes Mr. Hamood every success in his new role.

Regards,



Disclosure Officer

التاريخ: 29 مارس 2026

تحية طيبة وبعد،،،

### إعلان مجلس الإدارة بشأن تغيير الرئيس التنفيذي

يوّد مجلس إدارة شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه ش.م.ع.ع («الشركة») أن يُحيط علم هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وكافة المستثمرين علماً بأن الفاضل/ حميد بن سالم بن حمد العامري قد قدّم استقالته من منصبه الرئيس التنفيذي ومسؤول الإفصاح في الشركة، وذلك اعتباراً من 31 مارس 2026.

ويغتنم مجلس الإدارة هذه المناسبة ليعرب عن خالص تقديره وشكره للفاضل/ حميد بن سالم العامري على إسهاماته القيّمة وقيادته المخلصة وخدماته المتميزة خلال فترة توليه منصب الرئيس التنفيذي. كما يسرّ الشركة أن تؤكد استمرار الفاضل/ حميد بن سالم العامري في العمل ضمن المجموعة، حيث سيتولى مسؤوليات تتعلق بإدارة شركات أخرى تابعة للمجموعة.

وعلاوة على ذلك، يسرّ مجلس الإدارة أن يعلن عن تعيين الفاضل/ حمود بن سليمان بن سالم العامري رئيساً تنفيذياً ومسؤول إفصاح جديداً للشركة، وذلك اعتباراً من 1 أبريل 2026.

يشغل الفاضل/ حمود حالياً منصب نائب الرئيس التنفيذي للشركة، ويتمتع بخبرة مهنية تمتد لأكثر من 30 عاماً في مجالي توليد الطاقة وتحتلية المياه. وعلى مدار مسيرته المهنية، قاد بنجاح مشاريع معقدة وضخمة، محققاً مستويات عالية من التميز التشغيلي، وتحسين الأداء، ورفع كفاءة التكاليف عبر عدد من المرافق الكبرى. ويمتلك سجلاً حافلاً في القيادة الاستراتيجية، وتنفيذ المشاريع، والامتثال التنظيمي، إلى جانب قدرته على بناء وتطوير فرق عمل عالية الأداء. ويحمل الفاضل حمود درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية بمساعدة الحاسوب من جامعة غلاسكو كاليدونيان، إضافة إلى درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة بيدفوردشير.

يتمنى مجلس الإدارة للفاضل حمود كل التوفيق والنجاح في مهامه الجديدة.

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير

مسؤول الإفصاح